
申請日期

Application Period

遴選日期

Selection Period

(1)      
22/2-19/3/2010 4/2010

(2)      
10/2009 11/2009

(3)      

(a)　　暑期法語及文化考察團   ': 2609-7580暑期法語及文化考察團   ': 2609-7580

French Culture and Language Programme at Lyon, France

(b)　　荷蘭烏特勒支大學暑期課程   ': 2609-7580荷蘭烏特勒支大學暑期課程   ': 2609-7580

Summer Programme at Utrecht University, The Netherlands

(c)　　暑期法語及文化考察團   ': 2609-7581美國首都華盛頓考察團   ': 2609-7580

Travel Study Programme to Washington, DC area

(d) 澳洲悉尼大學暑期課程   ': 2609-7580

Summer Programme at the University of Sydney, Australia

(e) 　　「語文改善計劃」外地文化及語文研習課程 – 英國蘇格蘭愛丁堡大學  ': 2696-1750「語文改善計劃」外地文化及語文研習課程 – 英國蘇格蘭愛丁堡大學  ': 2696-1750

Language Improvement Project – Culture and English Language Programme at

University of Edinburgh, UK(f)　　「語文改善計劃」外地文化及語文研習課程 – 國內著名大學   ': 2696-1750「語文改善計劃」外地文化及語文研習課程 – 西安陝西師範大學    ': 2696-1750

 Language Improvement Project – Chinese Culture and Language Programme at

 Shaanxi Normal University, Xian, PRC
(4)      

1/2010 2/2010

(5)      

1/2010 2/2010

(6)      
3/2010 4/2010

(7)      
3/2010 4/2010

(8)      

(a) 陳曾燾博士中國內地考察獎學金   ': 2609-7578

Dr Thomas T T Chen Scholarships for Study Projects in China

(b)         黃桂林伉儷海外進修獎學金    ': 2609-7578

Mr and Mrs K L Wong Overseas Scholarships

(c)    中國海洋石油交換計劃獎學金   ': 2609-7578

CNOOC Exchange Scholarships
22/2-19/3/2010 4/2010

(d) 林宜龍內地實習獎勵計劃  ': 2609-7571

Lam Yee Lung Wade China Employment Award Scheme
3/2010 4/2010

(e) 清華大學「薪火計劃」': 2609-8655

Social Service Programme at Tsinghua, PRC

To be confirmed

待定

To be confirmed

待定

(f) 利錦桓岑淑婉非本地進修獎   ': 2609-7573

Lee Kam Woon and Shum Shuk Yuen Non-local Study Award

(g)  譚華正博士非本地進修獎   ': 2609-7573

Dr Tam Wah Ching Non-local Study Awards

(h) 林佰平及林陳姲妮暑期留學獎   ': 2609-7580

Lam Pak Ping and Lam Chen Annie Summer Overseas Studies Awards

(i) 鄭棟材研究獎學金   ': 2609-7578

T C Cheng Postgraduate Scholarship(s)

(j) 梁鶴年留學獎學金   ': 2609-7578

S Leung Postgraduate Scholarship

(k) 邵逸夫爵士留學獎學金  ': 2609-7578

Sir Run Run Shaw Postgraduate Scholarship(s)

有關各項計劃 / 獎學金的資料，請瀏覽書院網頁及稍後公布。
For further information of the above Programmes/Scholarships, please refer to the announcement on the College webpage.

20 Nov 2009

Students may submit applications for the various programmes and awards on or before the stipulated dates between 1 September 2009 and 31 August 2010. 

Except for postgraduate scholarships (8i, j and k), a student will not be granted more than one award per year under the United College GOAL Programme

series.  However, students in need are encouraged to  apply for and receive loans and bursaries  from both the College and the University at the same time as

they hold an UC GOAL award. United College reserve  all rights pertaining to the selection of the GOAL award recipients and the dispensation of said awards.

學生可於2009年9月1日至2010年8月31日期間，按以上各項計劃的申請日期遞交表格。除頒予研究生的獎學金外(8i,j&k)，學生於同一學年內將不會獲得書院資助

多於一項收納在邁進地球村系列的計劃。如有需要，學生亦可申請大學或書院的貸款計劃。書院保留甄選及派發獎項之最後決定權。

聯合書院邁進地球村系列

United College Globe-Oriented Active Learning (GOAL) Programme 2010-11

 邁進地球村系列進修獎   ': 2609-7573

GOAL Programme Studentship

邁進地球村系列外地實習/研究計劃   ': 2609-7573

GOAL Programme Non-local Internship/Research Scheme

其他獎學金 / 計劃

Other Scholarships / Schemes

邁進地球村系列外地交換獎學金  ': 2609-7578

GOAL Programme Non-local Exchange Scholarships

邁進地球村系列萌芽學者學術交流計劃   ': 2609-7571

GOAL Programme Budding Scholar Exchange Scheme

附件二
Attachment 2

 邁進地球村系列文化學習計劃
GOAL Programme Cultural Studies Scheme

 邁進地球村系列暑期外地學分進修計劃   ': 2609-7580

GOAL Programme Non-local Credit-bearing Summer Studies Scheme

 邁進地球村系列加州大學洛杉磯分校暑期外地學分進修計劃   ': 2609-7580

GOAL Programme Non-local Credit-bearing Summer Studies Scheme at the University of

California, Los Angeles

---

To be nominated

by DSO

由學生輔導處推薦

22/2-19/3/2010 4/2010

1-22/2/2010

1/2010 2/2010

4/2010


